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ZÁPISNICA č. 4/2020 
 zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Soblahov, konaného dňa 23.9.2020 
o 17:30 h. na Obecnom úrade v Soblahove. 
 
PRÍTOMNÍ:  
Marian Hudec - starosta obce  
Bc. Lukáš Beták - poslanec OcZ  
Monika Červeňanová - poslankyňa OcZ 
Ing. Juraj Ďuďák, PhD. - poslanec OcZ  
Marián Jantošovič - poslanec OcZ  
Ing. Martin Judiny - poslanec OcZ  
Ing. Juraj Maláň - poslanec OcZ  
Daniel Mrázik -  poslanec OcZ  
Jozef Halgoš - kontrolór obce  
 
NEPRÍTOMNÍ:  
Patrik Pleva  - poslanec OcZ  
Mgr. Ľubomír Šedivý - poslanec OcZ   
 
OSTATNÁ PRÍTOMNÁ:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
              Zasadnutie OcZ otvoril starosta obce Marian Hudec. Privítal poslancov a podľa 
podpísanej prezenčnej listiny konštatoval v úvode zasadnutia prítomnosť poslancov 
nasledovne: Z celkového počtu 9 bolo prítomných 7 poslancov, na základe čoho vyhlásil, že 
OcZ je spôsobilé rokovať a je uznášania schopné. Uviedol, že zasadnutie sa koná za 
sprísnených hygienických opatrení v súvislosti s mimoriadnou situáciou pandémie ochorenia 
COVID-19. Opatreniami boli stanovené povinnosti pre orgány územnej samosprávy, jednou 
z nich je pri zasadnutiach a schôdzach použiť ochranné rúško.  
Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu na schválenie návrh programu rokovania, 
ktorým sa malo riadiť zasadnutie OcZ: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Kontrola uznesenia 
3. Čerpanie rozpočtu obce Soblahov k 30.8.2020, resp. 15.9.2020 
4. Žiadosti od občanov a organizácií 
5. Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva 
6. Rôzne 
7. Diskusia 
8. Záver 
 Hlasovanie poslancov o programe:   
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
  
 Za overovateľov zápisnice starosta navrhol poslancov Ing. Martina Judinyho a Moniku 
Červeňanovú.  
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 Hlasovanie poslancov o overovateľoch zápisnice:   
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
Písaním zápisnice poveril starosta obce pracovníčku OcÚ Zuzanu Hrnčárovú. 
 
2. Kontrola uznesenia 
 Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Soblahov, 
konaného dňa 24.6.2020 vykonal Jozef Halgoš, kontrolór obce. Ku kontrole uznesení neboli 
zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky. 
 
3. Čerpanie rozpočtu obce Soblahov k 15.9.2020 
 Čerpanie rozpočtu obce Soblahov v časti Bežné príjmy, Bežné výdavky, Kapitálové 
výdavky a Výdavkové finančné operácie k 15.9.2020 predniesol Jozef Halgoš, hlavný 
kontrolór obce. Rozpočtové príjmy spolu činia  1 281 064,31 € a Rozpočtové výdavky 
927 956,27 €. K prednesenému čerpaniu rozpočtu neboli zo strany poslancov vznesené žiadne 
pripomienky. 
Starosta obce informoval v súvislosti s položkou Nakladanie s odpadmi, že schválené 
výdavky na tento rok budú stačiť, nemuseli by sme dvíhať poplatok. Od 1.1.2021 vzniká 
povinnosť separovať odpad z kuchýň, 100 % občanov musí deklarovať, že sami separujú 
a likvidujú BRO, aj odpad z kuchýň, ak nebudú súhlasiť budú mať hnedé nádoby  na 
kuchynský aj zelený odpad, náklady sa môžu vyšplhať až do výšky 300 € na 
domácnosť/rok=30 vývozov, kto nebude kompostovať – bude platiť, do takéhoto zberu 
môžeme začleniť danú oblasť,  lokalitu. Jednotlivé domácnosti budú oslovené o prehlásenie, 
prípadné vyjadrenie ako majú zabezpečenú likvidáciu. Aj takto sa zvýši percento triedenia, čo 
má vplyv na výšku poplatku za odpad.  
 Uznesenie č. 22/4-2020 - OcZ  Soblahov berie na vedomie čerpanie rozpočtu obce 
Soblahov k 15.9.2020. 
 Hlasovanie poslancov o čerpaní rozpočtu k 15.9.2020:   
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
4. Žiadosti od občanov a organizácií 
 Zámena pozemkov – Ing. Ivan Mallo – obec Soblahov 
Uznesením  č.8/1-2018 z 13.2.2018 bola predmetná zámena nehnuteľností časti pozemku E 
KN parc. č. 2150  podľa LV č. 1 vo vlastníctve obce Soblahov  za časť pozemku C KN parc. 
č. 5131,  podľa LV č.3566 vo vlastníctve Ing. Ivana Malla, Soblahov 626 už prerokovaná a 
bolo odporučené danú lokalitu riešiť až po ukončení a schválení Zmien a doplnkov č.2 
Územného plánu obce Soblahov s prihliadnutím na iné zámery obce.  
Predmetné nehnuteľnosti boli odčlenené geometrickým plánom č. 48035637-116-20 
z 7.9.2020. Zámena pozemkov bola zverejnená v obci Soblahov spôsobom v mieste obyklým 
na úradnej tabuli a web stránke obce. 
 Uznesenie č. 23/4-2020 - OcZ Soblahov určuje zámenu pozemkov v katastrálnom 
území Soblahov -  novovytvorený pozemok C KN parc. č. 2150/5 o výmere 106 m2, trvalý 
trávny porast odčlenený z  pozemku C KN 2150/1,  podľa LV č. 1 vo vlastníctve obce 
Soblahov za pozemok – novovytvorený pozemok C KN parc. č. 5131/2 o výmere 106 m2, 
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orná pôda odčlenený z  pozemku C KN 5131, podľa LV č. 3566 vo vlastníctve Ing. Ivana 
Malla, Soblahov 626 podľa geometrického plánu č. 48035637-116-20 z 7.9.2020 
vyhotoveného Ivanom Opatovským GEODET, Soblahov 282,  ako prípad osobitného zreteľa 
v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zák. č. 258/2009 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov.  
Zámena pozemkov súvisí s usporiadaním tvaru daných pozemkov, ktoré spolu susedia a sú vo 
vlastníctve obce Soblahov a Ing. Ivana Malla, Soblahov 626. 
Zámer zameniť novovytvorený pozemok C KN parc. č. 2150/5 vo vlastníctve obce Soblahov 
za – novovytvorený pozemok C KN parc. č. 5131/2 vo vlastníctve Ing. Ivana Malla, Soblahov 
626 v k.ú. Soblahov, ako prípad osobitného zreteľa bol zverejnený na webovej stránke obce 
a na  úradnej tabuli obce dňa 7.9.2020.   
 Hlasovanie poslancov o určení uvedenej zámeny, ako prípadu osobitného zreteľa:   
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
  Poslanci pristúpili k hlasovaniu za samotnú zámenu. 
  Uznesenie č. 24/4-2020 - OcZ Soblahov schvaľuje zámenu pozemkov -  
novovytvorený pozemok C KN parc. č. 2150/5, trvalý trávny porast o výmere 106 m2 podľa 
LV č. 1 vo vlastníctve obce Soblahov za pozemok – novovytvorený pozemok C KN parc. č. 
5131/2, orná pôda podľa LV č. 3566 vo vlastníctve Ing. Ivana Malla, Soblahov 626. 
Vzhľadom k tomu, že zamieňané pozemky sa nachádzajú v tom istom katastrálnom území, v 
tej istej lokalite a ide o rovnakú výmeru zamieňaných pozemkov, zámena nehnuteľností - 
pozemkov sa uskutoční bezodplatne. 
 Hlasovanie poslancov o schválení predmetnej zámeny:   
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  

V danej lokalite sa nachádza pozemok vo vlastníctve SVP Piešťany, na ktorý sa robí 
geometrický plán na oddelenie priestoru na detské ihrisko. Obec požiada o prevod pozemku 
iba po svoju hranicu, Ing. Mallo po svoju hranicu. 
 
 Zmluva o nájme nebytových priestorov pre ZUŠ Nemšová uzatvorená podľa 
zákona č. 116/1990 Zb. o nájme a podnájme nebytových priestorov a zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov uzatvorená medzi Obcou Soblahov a Základnou 
umeleckou školou Nemšová, za účelom využívania priestorov v Obecnom dome na týždenné 
tréningy v rámci vyučovacieho odboru nájomcu – odbor tanečný (DFS Melenčárik). Nájomca 
bude využívať predmetné priestory každý týždeň v stredu od 15:30 do 18:00 h. Zámer 
prenájmu bude zverejnený v zmysle § 9a ods. 9 písm. c/ zák. č. 258/2009 Z.z., ktorým sa 
mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z.n.p. a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov. Starosta uviedol, že jedná sa o naše deti, ktoré navštevujú DFS 
Melenčárik, budú dané rovnaké podmienky ako pre Harmonikovú akadémiu. 
V súvislosti s daným prenájmom starosta uviedol, že zisťoval na linke epidemiológie 
možnosť v súčasnosti mať nácviky z dôvodu, že v škole sú ročníky oddelene a na nácviku sa 
triedy zmiešajú. Uvedenému sa venoval aj Krízový štáb obce Soblahov 21.9.2020, kde prijali 
opatrenia pre budovy vo vlastníctve obce Soblahov súvisiace s využitím priestorov. Pripravili 
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„SEMAFÓR“  s účinnosťou od dňa 26.9.2020, nakoľko je okres Trenčín v červenej zóne sú 
Hromadné podujatia - schôdze, voľnočasové aktivity, výstavy, nácviky, knižnica zakázané. 
Platia výnimky – krst, svadba, kar za prísnych opatrení, omše sú tiché, bez spevu, Biskupský 
úrad usmernil farnosti nad rámec usmernení UVZ. 
Ing. Juraj Maláň uviedol, že ZUŠ funguje tak, že každú hodinu má iný ročník. 

 Žiadosť OZ Harmoniková akadémia o dotáciu v zmysle Internej smernice obce 
Soblahov č. 1/2015 o výške príspevku a spôsobe poukázania dotácie na záujmové vzdelávanie 
detí (CVČ). 
Starosta uviedol, že OZ nepožiadalo o dotáciu  na tento rok, žiadosti sa podávajú do 31.10. na 
nadchádzajúci rok. Táto hžiadosť bude zaradená na tok 2021. 
 
 Žiadosť OZ Harmoniková akadémia o príspevok na výrobu televíznych klipov za 
účelom prezentácie miestneho folklóru a hudobného nadania detí. Poslanci sa zhodli na sume 
500 € a navrhli kúpu 20 ks CD na prezentáciu obce. 
 Uznesenie č. 25/4-2020 - OcZ Soblahov schvaľuje príspevok na výrobu televíznych 
klipov za účelom prezentácie miestneho folklóru a hudobného nadania detí vo výške 500 € 
pre OZ Harmoniková akadémia. 
 Hlasovanie poslancov o príspevku pre OZ Harmoniková akadémia:   
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  

 Žiadosť Mgr. Lucie Plevovej, Kyjevská 2491/6, Trenčín o prenájom priestoru na 
výučbu anglického jazyka pre dospelých každú stredu od 1.102020-30.6.2021 v Galérii na 
povale. Menovaná po rozhovore s pánom starostom 22.9.2020 odstúpila od svojej 
požiadavky. 
 
5. Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva 

Interpelácie poslancov obecného zastupiteľstva neboli prednesené. 
 

6. Rôzne 
 Starosta obce predniesol Informáciu k poskytnutiu návratných finan čných 
výpomocí (pôžičiek) obciam a vyšším územným celkom na kompenzáciu výpadku dane 
z príjmov fyzických osôb v roku 2020 v súvislosti s negatívnym vývojom hospodárenia obcí 
a vyšších územných celkov v roku 2020 ovplyvneným predovšetkým pandémiou ochorenia 
COVID-19. Suma NFV je maximálne do výšky výpadku dane z príjmov fyzických osôb 
v roku 2020 podľa prognózy Ministerstva financií SR z júna 2020. Výška výpadku dane 
z príjmov fyzických osôb v roku 2020 je uvedená pre každý subjekt územnej samosprávy 
v prílohe č. 1, pre našu obec predstavuje 47 535 €. Účel pôžičky  - na výkon samosprávnych 
pôsobností z dôvodu kompenzácie výpadku dane z príjmov FO v r. 2020 v dôsledku 
pandémie ochorenia COVID-19. Prijaté prostriedky z NFV možno použiť na kompenzáciu 
výdavkov vyčerpaných subjektom územnej samosprávy v priebehu roka 2020 na kapitálové 
výdavky ( rekonštrukcia MK, dokončenie Hasičskej zbrojnice II., položenie koberca na ul. 
Železničná II. + chodník, príp. iné aktivity). 
 Uznesenie č. 26/4-2020 - OcZ Soblahov A/berie na vedomie Informáciu 
k poskytnutiu návratných finančných výpomocí (pôžičiek) obciam a vyšším územným celkom 
na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 v súvislosti 
s negatívnym vývojom hospodárenia obcí a vyšších územných celkov v roku 
2020 ovplyvneným predovšetkým pandémiou ochorenia COVID-19. 
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 Hlasovanie poslancov o informácii k poskytnutiu NFV pre obec Soblahov: 
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 Uznesenie č. 26/4-2020 - OcZ Soblahov  B/  schvaľuje podanie žiadosti o bezúročnú 
návratnú finančnú výpomoc  maximálne do výšky výpadku dane z príjmov fyzických osôb za 
rok 2020, čo pre obec Soblahov predstavuje 47 535 € v zmysle platných 
ustanovení Ministerstva financií SR. 
 Hlasovanie poslancov o podaní žiadosti o bezúročnú NFV: 
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  

  Rezervný fond v roku 2020 – tvorba a čerpanie je rozpísané v tabuľke z 10.9.2020, 
ktorá je súčasťou materiálov OcZ 4/2020. 
 Uznesenie č. 27/4-2020 - OcZ Soblahov schvaľuje tvorbu a čerpanie rezervného 
fondu obce v roku 2020 v celkovej výške 39 114,12 € na úhradu nákladov podľa rozpisu 
z 10.9.2020. 
 Hlasovanie poslancov o čerpaní rezervného fondu:   
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
  
 Inventarizácia majetku obce k 31.12.2020 
Starosta obce uviedol, že naposledy bola v obci vykonaná inventarizácia v roku 2013, taktiež 
došlo k zmene audítora. Požiadal prítomných o jej vykonanie k dátumu 31.12.2020. 
Ekonómka obce Ing. Silvia Vondrová pripraví inventúrne zoznamy (nad 500 €). Navrhol 
inventarizáciu následne vykonávať vždy pred ukončením volebného obdobia. Navrhol 
zloženie jednotlivých komisií. 
 Uznesenie č. 28/4-2020 – OcZ Soblahov schvaľuje inventarizačné komisie 
v nasledovnom zložení: 
OŠK: predseda: Marián Jantošovič, Daniel Mrázik, Ing. Juraj Ďuďák PhD. 
Dom smútku:     predseda: Marek Jantošovič, Mgr. Ľubomír Šedivý, Anna Kačenová 
Požiarna ochrana:  predseda Bc. Lukáš Beták, Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň 
Galéria na povale, knižnica, Sedliacky dom: predseda: Anna Kačenová, Patrik Pleva,  
      Monika Červeňanová, Daniel Mrázik 
Miestne hospodárstvo: predseda: Ing. Silvia Vondrová, Marek Jantošovič, Milan Šedivý 
OcÚ 470, 366:   predseda: Zuzana Hrnčárová, Daniel Mrázik, Mgr. Ľubomíra Kopková  
Likvidačná komisia:   Monika Červeňanová, Daniel Mrázik, Ing. Juraj Maláň, Marian Hudec 
 Hlasovanie poslancov o zložení inventarizačných komisií:   
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
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 Správy z oblasti kontrolnej činnosti prednesené hlavným kontrolórom sú súčasťou 
materiálov OcZ. Zo strany poslancov neboli k nim žiadne pripomienky. Uviedol, že bude 
potrebné vypracovať nové VZN týkajúce sa prideľovania obecných nájomných bytov. 
 Uznesenie č. 29/4-2020 - Ocz Soblahov A/ berie na vedomie Správu č. 1/2020 
o výsledku kontroly plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Soblahove schválených v I. 
polroku 2020.  
B/ berie na vedomie Správu o kontrole plnenia príjmov, výdavkov a finančných operácií za 
obdobie január až jún 2020. 
C/ berie na vedomie Správu o výsledku kontroly prideľovania a hospodárenia s nájomnými 
bytmi. 
 Hlasovanie poslancov o prednesených správach: 
ZA:  7  ( Bc. Lukáš Beták,  Monika Červeňanová,  Ing. Juraj Ďuďák, PhD. Marián Jantošovič,      
              Ing. Martin Judiny, Ing. Juraj Maláň, Daniel Mrázik)                   
PROTI:          0 
ZDRŽALI  SA:   0      
NEHLASOVALI: 0  
 
 Starosta obce informoval:  nová audítorka Ing. Zuzana Šelingová pri príprave 
a kontrole dokladov k auditu upozornila obec, že niektoré smernice, nariadenia už nie sú 
v súlade s platnými zákonmi. 
- Žiadosť občanov lokality Rybníky o vybudovanie parkovacích miest na obecnom 
pozemku č.2150 k.ú. Soblahov nebola zaradená do rokovania OcZ z dôvodu, že bola 
doručená 23.9.2020. Taktiež bola na obec doručená Žiadosť manželov Švehlových 
o predčasné ukončenie nájmu v bytovom dome Soblahov 740. Obidve žiadosti budú 
prerokované na ďalšom zasadnutí OcZ. 
- Kolegovi Ing. Juraja Ďuďáka, PhD. sme umožnili v miestnosti na poschodí Obecného 
domu umiestniť nahrávacie štúdio, keby niekto potrebovala nahrať CD. 
- Ďalší postup ohľadne Platanu javorolistého – starosta informoval, že z dôvodu 
nepriaznivého zdravotného stavu a podľa znaleckého posudku č.1/2020 z 9.3.2020 podľa 
ktorého predstavuje aktuálny stav predmetného stromu z hľadiska prevádzkovej  bezpečnosti 
značné prevádzkové riziko jeho zlyhania s možnými katastrofálnymi následkami, obec 
Soblahov vydala dňa 12.8.2020 súhlas pre pani Krskovú Máriu, Soblahov 593 na výrub tejto 
dreviny. Zároveň uviedol, že strom je dočasne ošetrený zviazaním a odstránením suchých 
častí, ktoré je postačujúce cca na 1 rok. Teraz je iba na rozhodnutí rodiny ako budú ďalej 
postupovať. 
- Žiadosti majiteľov záhradkárskej osady Chrásť o vyčlenenie cesty, chodníka cez 
ktorý by sa bez problémov mohli dostať k svojim záhradkám, resp. vybudovanie cesty. 
V minulom týždni boli na OcÚ 3 stretnutia s majiteľmi chát. Cez obdobie dažďov majú zlý 
prístup, najmä v zákrute pri Ing.Hargašovi a následne aj znečisťujú komunikáciu. Pozemok je 
vo vlastníctve rod. Hargašovej a je vedený ako orná pôda. Jedná sa o dlhotrvajúci problém 
a bol už riešený s Ing. Hargašom, ktorý je ochotný v prípade potreby dať súhlas na stavebné 
konanie k vybudovaniu riadnej cesty so všetkými stavebnými náležitosťami/projekt, vyňatie 
z PPF, odvodnenie cesty. Zatiaľ nikto z nich neprejavil o takého niečo záujem, je potreba 
vytvorenie združenia vlastníkov, ktorí by boli ochotní tento problém vyriešiť. 
Starosta ďalej uviedol, že pri zámene časti katastrálnych území pre potreby mesta Trenčín na 
zriadenie cintorína by mohla ZO Chrásť prejsť pod mesto, bola by možnosť prechodu cez ul. 
Východnú, záhradkári by mohli prípadne rokovať aj s Mestom Trenčín, zároveň povedal, že 
aj inde v obci majú spoluobčania problémy s vodou. 
Ing. Juraj Maláň uviedol, že pri stavbe budúceho cintorína na našom území  tam budú aj 
parkoviská, myslí, že je to pre nich schodnejšie riešenie. 
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- Preloženie detského ihriska pri bytovke č. 740 podľa nových predpisov, cenová 
ponuka od realizátora detského ihriska. na prekládku a doplnenie prvkov bez výkopov je vo 
výške cca 7 000 € Poslanci súhlasia s preložením detského ihriska tak, aby bolo certifikované, 
zrealizovať na jar 2021 . 
- Rozpočet ZŠ s MŠ – v čerpaní rozpočtu nie sú zmeny, presun financií zo ZŠ na ŠJ. 
 
Pripomienky od poslancov: 
Ing. Martin Judiny sa zaujímal  o práce na realizácii vysokorýchlostného internetu smerom na 
Palmovskú, na prácach sa dlhší čas nepokračuje. Starosta uviedol, že kontaktoval vedúceho 
a prisľúbil zjednať opatrenia a že to dorobia. 
Upozornil, že čierna Oktávia naďalej parkuje pri Soche sv. J.Nepomuckého, iba sa presunula 
za žltú čiaru, je to tam nebezpečné. Starosta uviedol, že priestor pred Sochou sv. 
J.Nepomuckého sme oddelili žltou čiarou a v prípade, že porušuje zákon, môžeme upozorniť 
políciu. 
Bc. Lukáš požiadal o vyznačenie žltou čiarou aj priestor pred Hasičskou zbrojnicou. 
Opätovne požiadať o výkon kontroly parkovania vozidiel v obci policajnými hliadkami. 
Pripomenul zakúpenie merača rýchlosti, umiestniť  ho a potom sa môže premiestniť. 
Ing. Juraj Ďuďák, PhD. – podstavec Sochy sv. J. Nepomuckého je zatečený voskom, ľudia 
tam umiestňujú sviečky. Starosta navrhol dať vyrobiť podstavec, aby ľudia mali miesto na 
umiestňovanie kahancov a sviečok, miesto očistíme. 
Marián Jantošovič upozornil na autá parkujúce na chodníku ku škole, navrhol umiestniť 
značky, vznikajú tam kolízne situácie, obmedziť rýchlosť na 30, školská zóna, zn. Pozor deti, 
v blízkosti škola. Upozornil na veľkú jamu pri dome 553. 
Ing. Juraj Maláň – označenie križovatky pri ZŠ, merač bol 1 schválený v rozpočte, keď bude 
nový koberec na ul. Železničnej bude ho treba, ktorý smer ? Reagoval Bc. Lukáš Beták 
a povedal, že požiada, aby urobili štatistiku, ktorý smer je dôležitejší.  
Starosta uviedol, že spolu s novým kobercom treba urobiť aj prípravu na chodník vhodný aj 
ako cyklochodník, čo bude lepšie asfalt, zámková dlažba so spádovaním. Lepší bude asfalt, 
vznikne jedna rovina s obrubníkmi – dáme naceniť.  
Bc. Lukáš Beták upozornil na rozdiel, ktorý by mal byť medzi obrubníkmi a cestou, niekde je 
stanovené, zistí to. 
Ing. Juraj Maláň vyzval dať návrhy do rozpočtu obce na rok 2021, zvolá zasadnutie stavebnej 
komisie, jedným z návrhov je dokončenie priestorov v nadstavbe ZŠ, uskutočnilo sa  
stretnutie  s projektantom, ktorý urobí návrh nadstavby, do konca r. 2020 aby bol projekt 
hotový pre stavebné konanie. V súvislosti s cyklochodníkom uviedol, že projekt postúpil 
ďalej, robí sa dokumentácia poza chmeľnicu – česačky smer Soblahov(v katastri Soblahova 
dobuduje obec). Upozornil na meniacu sa klímu, do popredia sa dostáva budovanie z hľadiska 
zadržiavania vody - hriadzky na pasienkoch, lúkach. V spolupráci s urbármi, poľovníkmi, 
mestskými lesmi takéto niečo zrealizovať. Je potrebné vyčistiť odtokové rúre pod cestou na 
novej ceste, pozrieť aj pri dome 757. Propagačné predmety – osloviť agentúry. Zaujímal sa, či 
ZŠ požiadala o dotáciu pre ŠJ. Orez stromov- oproti Hostinca u Ondreja je suchý, orech vo 
dvore RD 635, ples budeme organizovať ? 
Daniel Mrázik – do rozpočtu zaradíme všetky kultúrno spoločenské akcie, prezentačné 
materiály sú potrebné, budeme sledovať vývoj. Keď bude priaznivý  a bude to možné akcie 
urobíme. 
Starosta obce informoval:  

- Pokračujeme v prácach za starými kabínami, kde sú nánosy blata, je potrebné odvodnenie, 
požiadal futbalistov o spoluúčasť.  

- Plocha pre potreby obce aj školy -  dopravné ihrisko na betónovej ploche pri škole. Obec dá 
naceniť metličkový betón – do 1- 2 mesiacov hotové, dokedy prídu prvé mrazy. Náklady cca 
30 tis. €/1100 m2, celá plocha aj pod pódiom, strhne sa starý povrch a umiestni sa 15 cm 
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železobetón. Spolu s plochou bude zrealizované aj odvodnenie. Obec urobí verejné 
obstarávanie na dodávku materiálu a prác. 

- Hasičská zbrojnica II. – dorába sa elektrika, záverečná deka, do konca 9/2020 reálne 
ukončenie.  

- Splašková kanalizácia a výmena vod. potrubia na ul,. Železničnej – asfalt jar 2021, práce 
pokračujú, robia sa prípojky. 

- Vstupný chodník do obce – riešime územné a stavebné povolenie, aby sme stihli do konca 
roka 2020 zrealizovať práce a využiť dotáciu 9450 €. 

- Revitalizácia centra obce – riešime dokumentáciu pre územné rozhodnutie, urobili sme 
verejné obstarávanie na dodávateľa dokumentácie (úspešný uchádzač hodnota zákazky 3 950 
€), riešime námietky. 

- Dom seniorov – obec urobila verejné obstarávanie na dodávateľa dokumentácie k územnému 
konaniu, zúčastnilo sa ho 5 uchádzačov (úspešný uchádzač hodnota zákazky 4 350 €), riešime 
spoločne s obcou Mníchova Lehota, uskutočnilo sa stretnutie s právnym zástupcom obce Mn. 
Lehota, pripravujeme zmluvu so ŠFRB, chceme aby obidvaja účastníci vstupovali do celého 
procesu, zmluva medzi obcami, vyrovnanie za pozemok. 

- ZŠ – opravu podlahy v telocvični dá vedenie školy naceniť. 
Ing. Juraj Maláň – prechod pre chodcov pri OcÚ – stretnutie s Ing.Matečným.  
Starosta obce – značná časť európskych financií v blízkej dobe je určených  do zelených 
projektov, mohli by sme pokračovať v budovaní splašk.kanalizácie. 
Ing. Juraj Maláň – predpoklad budovania kanalizácie od Hrocha po nový Dom seniorov 
z fianancií TVK- obec dorobí ku škole, od OcÚ k PD – Anina/investor Za školou bude mať 
záujem dotiahnuť kanalizáciu. Pripravuje sa zmena zákona – TOP priorita, okrem dopravy 
pôjdu peniaze do zelených projektov, do území, ktoré majú vodné zdroje. Podali sme list na 
Ministerstvo ŽP, štátnemu tajomníkovi, v ktorom sme popísali nevyhovujúci stav 
odkanalizovania obce a o potrebe ochrany vodných zdrojov. 
 
7. Diskusia 
 V diskusii vystúpila: 
Ing. Mária Šedivá – nedostala písomnú informáciu na podnet na neznámeho stavebníka, ktorý 
pri výstavbe RD v časti Rybníky zaústil kanalizačné potrubie zo svojho domu do kanalizácie 
na odvod dažďovej vody. Starosta uviedol, že v súčasnosti je už napojenie všetkých domov 
v poriadku, všetci sú napojení správne a poďakoval za upozornenie na dlhoročný problém. Pri 
3 rod. domoch bolo zistené zlé napojenie. Omylom majstri napojili do dažďovej kanalizácie 
splaškové vody a naopak. Problém v jednom dome bol odstránený ihneď. V prípade druhého 
dvojdomu vznikol väčší technický problém, potrubie majú pod domom, museli nájsť vhodné 
technické riešenie. Aj tu je to už v poriadku. 
 
8. Záver 
 Starosta poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu na zasadnutí. 
 
Marian Hudec,  v.r., dňa 2.10.2020  
Starosta obce Soblahov                       ................................................. 
 
OVEROVATELIA 
 
Ing. Martin Judiny, dňa 5.10.2020   ................................................ 
 
Monika Červeňanová,  dňa 5.10.2020  ................................................. 
 
 Zapísala:  Zuzana Hrnčárová, 2.10.2020   


